
Til Kim Jensen 

Tak for en god dialog vedr. lysbaneprojektet i Auning. 

Som drøftet har vi et ønske om at udsætte den planlagte renovering af det eksisterende 
lysanlæg til efter 15.10.2025. Denne udsættelse har baggrund i den igangværende 
afklaringsproces for en kommende kunstgræsbane inkl nyt lysanlæg.  

Det er vigtigt for os at understrege at vi alene beder om en udsættelse af lysbaneprojektet 
– ikke en annullering af lysbaneprojektet såfremt kunstgræsbaneprojektet ikke måtte blive 
en realitet. 

  

På vegne af:  

AIF Fodbold 

AIK 

Sponsorudvalget 

Auning Aktivitets Park 

  

  

Med venlig hilsen 

  

Søren Blach 

Formand Auning Aktivitets Park 


